
Karapınar Belediye Meclisi 2024 yılı TEMMUZ ayı olağan toplantısına hazır bulunan meclis üyelerinin katılımı ile 02.07.2024 tarihine rastlayan Salı
günü saat 14.30'da başlanıldı.

Meclis Toplantısına Katılan Üyeler: Ahmet ARI , Ahmet UĞURLU, Durmuş ÜRE, Erol PARLAK, Fuat PARLAK , Güney
AKTAŞ , İzzettin MAVİ ,Mehmet ŞENTÜRK , Muhammet BİLGEÇ , Mustafa ÇELİK , Mustafa GENEL, Mustafa KARAGÖZ ,
Mustafa YAZGAN , Nejdet OKUMUŞ , Özkan BELER , Sevim SUVATÇI , Şener ÖZSOY, Şeref ÇİÇEK , Tayfur ALTINTAŞ, Ufuk
BOZTAŞ, Veli TAŞÇI, Yakup UZUNÖZ , Yasin ORHA.

Meclis Toplantısına Katılmayan Üyeler: İbrahim ÖNAL, Mustafa KURUM, Hakan TAŞDEMİR

Hazır Bulunan Meclis Üye Sayısı            :  23

Meclis Başkan Vekili Nejdet OKUMUŞ Belediye Meclisi toplantısını 02.07.2024 tarihine rastlayan SALI günü saat
14.30'da çoğunluğun olduğunu belirterek 2024 yılı TEMMUZ ayı olağan meclis toplantısı, birinci birleşim, birinci oturumunu
başlattı.

            Meclis Başkan Vekili Nejdet OKUMUŞ  Arkadaşlar 2024 yılı, TEMMUZ  ayı olağan meclis toplantısına hoş geldiniz der, alacağımız
kararların ilçemize ve ülkemize hayırlar getirmesi dileği ile oturumu açıyorum, dedi. 04.06.2024 tarihli olağan meclis toplantısında alınan karar özetleri
sizlere dağıtıldı. Karar düzeltme talebinizin olup olmadığı hususunda görüş bildirmek isteyen varsa dinleyelim, dedi. Meclis üyelerinden maddi hata ve
karar düzeltme talebi olmadığı için oylamaya geçildi. Yapılan oylamada maddi hata ve karar düzeltme talebi olmadığı oy birliği ile kabul edildi.
Başkan, arkadaşlar teşekkür ederim, dedi. Başkan, arkadaşlar şimdi gündem maddelerini müzakerelerinize açıyorum ve 1. Gündem maddesini
okutuyorum, dedi.

1.Gündem maddesi olan Arsa Satışı hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Emlak Ve İstimlak Müdürü Mehmet ÇALIK açıklama yaptı.
Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu.  Söz hakkı isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde Arsa Satışı
hususu oy birliği ile kabul edildi.

2.Gündem maddesi olan Boş Kadro Değişikliği hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü İsmail Hakkı
HARMANCI açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. CHP
Grubu çekimser oy kullandı. Yapılan oylama neticesinde13 üyenin çekimser oyuna karşılık 10 üyenin evet  oyuyla Boş Kadro Değişikliği hususu oy 
çokluğu ile kabul edildi.

3.Gündem maddesi olan Sandıklı mahallesi Toki Evleri Bölgesinde ‘’Mini Sentetik Halı Saha ve Oyun Alanı’’ yapımı Komisyon Raporu hususu
okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Meclis Başkan Vekili Nejdet OKUMUŞ açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu.
Söz hakkı isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde Sandıklı mahallesi Toki Evleri Bölgesinde ‘’Mini Sentetik Halı
Saha ve Oyun Alanı’’ yapımı Komisyon Raporu hususu oy birliği ile kabul edildi.

4.Gündem maddesi olan Ali Tepesinde Gerekli Güvenlik Önlemleri Alınması Komisyon Raporu Hususu okutuldu. Başkan söz hakkı almak isteyen
var mı diye sordu. Söz hakkı isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde Ali Tepesinde Gerekli Güvenlik Önlemleri
Alınması Komisyon Raporu hususu oy birliği ile kabul edildi. 
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Başkan, arkadaşlar gündemimizde görüşülecek başka bir konu kalmamıştır. 02.07.2024 tarihli olağan meclis toplantısının kapatılmasını oylarınıza
sunuyorum. dedi. Yapılan oylama neticesinde oturumun kapatılması oy birliği ile kabul edildi. Böylelikle Belediye meclisi 2024 yılı TEMMUZ ayı
olağan meclis toplantısı, saat 14:45’de son buldu.

T.C.
KONYA KARAPINAR İLÇE BELEDİYESİ 

1 NOLU BİRLEŞİM TUTANAĞI

Başkan

Nejdet OKUMUŞ 
Meclis Üyesi

Katip

Erol PARLAK 
Divan Katibi

Katip

Tayfur ALTINTAŞ 
Divan Katibi

2


